
 
 

   
 

Referat FAU Borgheim ungdomsskole 

Møte 01.12.22 
 

Klasse Representant Klasse Representant Klasse Representant 

8A Merete Fjeld 9A Richard Abell forfall 10A  Nina Grove Hansen  

8B Henrik Vidnes-Doksrød 9B Stine Undem forfall 10B Anita Skoglund Eriksen 

8C Christian Lorck forfall 9C Kari Anne Grytnes 10C Lise Øvrum forfall 

8D  Oleana Sultana forfall 9D Kirsten Slotte Birkeland forfall 10D Knut Bartho Hansen 

8E Stian T. Angell 9E Helene Johansen forfall 10E Marit Gjerløw Brænne  forfall 

8F Atle Jervan forfall 9F Marit Solhaug Medby 10F  Anne-Line Semb Lie  

8G Maria Bekkelund     

 

 

Sak Innhold Beskrivelse Referat 
 

Innkalling 
saksliste 
Registrering 

Innkalling og saksliste godkjennes eller endres 
Registrering av oppmøte ved Kari Ann Grytnes  

Godkjent 

15-2022/23 Rektors hjørne  
 
 
 
 
 
 
  

Rektor orienterer 
1. Presentasjon av skisse for uteområdet Borgheim 
ungdomsskole 
Skisse fra Asplan Viak presentert for rektor 25.11.22.  
Skisse diskuteres videre trinnvis under sak 18-22/23. 
 
 
 
2. Orientering om rus bekymring 

Uteområdet 

• Skolegården på Borgheim ungdomsskole har nå et 
oppholdsareal på ca 9 m2 pr elev. Anbefalt tilgjengelig 
oppholdsareal pr elev er 30 m2. 

• Slik skolegården er nå, har den en utforming som fremmer 
dårlig skolemiljø og potensielt hærverk fordi skolegården ikke 
har elementer som fremmer hygge, sosialt felleskap. 
Avgrensninger av skolegården i mindre soner og med flere 
aktivitetsfremmende elementer vil kunne bidra til bedre 
skolemiljø og fremme psykisk og fysisk helse. 



 
 

   
 

Rusbekymring diskuteres og det informeres om kommunalt møte 
5.desember. 
 
3. «Hvordan dempe uforutsette materialskader ved skolen» 
Rektor inviterer til dialog 

• Eksempler på materialskader og hærverk 

• Årlig prisomfang av materialskader 

• Hvilke trinn er mest berørt 

• Endring etter pandemiskolen 
Materialskader diskuteres videre trinnvis under sak 18-22/23. 

• Eiendomsforvaltningen i Færder har satt opp budsjett for 
kommende år, og skal sette opp en flerårig plan på hvor mye 
penger skolen får fremover. Plan-utkastet for uteområdet fra 
Asplan Viak estimerer 15 millioner kroner totalt. FAU mener 
det er viktig å starte med noen elementer som gir elever 
opplevelse av at endring er i gang.  

• FAU inviterer politikere og elevråd til FAU møte for å skape 
fremgang i januar/februar. 

Rus bekymring 

• Rektor informerer om at skoleledere i kommunen inviterer til 
møte mellom helsesektor, skole og ungdomsrepresentanter 
på møte i kommunestyresalen 5.desember. Rektor og FAU 
leder fra Borgheim deltar. Rapport fra møte på FAU møte 
4.januar. 

Materialskader 

• Det har vært en økning i uforutsette materialskader ved 
skoler i Norge etter pandemien, og dette gjelder Borgheim 
ungdomsskole også. Uforutsette materialskader per år er 
over hundre tusen. Det er i hovedsak: Speil, nødutgangskilt, 
baller, kortspill, møbler, brannslukningsapparater, vasker, 
vaskeutstyr og annet ødelegges. 

• Skolen setter grenser, men blir fortvilet. Skoleledelsen ønsker 
at foreldre snakker med barna om at vi tar vare på skolen, slik 
at penger kan brukes på andre ting enn til å erstatte skadet 
materiale og interiør. FAU ønsker at skolen skal ha lavere 
terskel for å ta kontakt med foreldre når bekymring dukker 
opp. 

11-2022/23 
(sak utsatt 
fra tidligere) 

Valg skoleball  
Orientering  
 

Representanter fra FAU til skoleball komite 

10.trinn: 
Representant 1 skoleballkomité 10 trinn: Nina Grove Hansen 
Representant 2 skoleballkomité 10 trinn (vara): Anita Skoglund 
Eriksen 

 
 
 OK 



 
 

   
 

16-2022/23 
 

Rapport fra 
SU/SMU møte 
 

Rapport fra SU møtet 22.11.22  
(4 fra elevråd, 1 fra undervisningspersonale, 1 politiker, rektor, 1 
fra ledelse/undervisning, 2 foreldre fra FAU) 
Elevrådets saker i SU/SMU 

1. Internfakturering tas opp i kommunen (Hans Terland tar 
tema videre til kommuneutvalg og styre, men oppfordrer 
flere aktører i SU/SMU til å opplyse om hvordan 
internfakturering begrenser aktiviteter for barn og unge i 
kommunen.) 

2. Gratisprinsippet – «En dregg og ikke redningsbøye» 
Elever er usikker på hva som er tillatt av aktiviteter 
sammen med klassen grunnet gratisprinsippet. Elever 
velger å være inaktive da man er redd for å gjøre noe 
galt. 

3. Opphevelse av klasse ved inngang til 9.trinn skoleåret 
22/23 (Positivt i elevrådet) 

4. Lydløs varsling av skolestart og skoletimer (Positivt i 
elevrådet) 

5. Evaluering av Mobilhotell (Positivt med praksisendringer 
som har tilpasset at man tar med mobil til språkrom og 
gymsal) 

6. Evaluering av timeplan (Positivt i elevrådet) 
7. Skolebusser kjører fra skolen før tiden, slik at elever ikke 

rekker frem til skolebuss 
8. Buss brukes av rusmisbrukere ved Rema 1000, ønske om 

å ha en voksen etter skoletid noen dager i 15 minutter. 
9. Elever spør om det er mulig med noen dager med frokost 

før skolestart (Grøt, frukt eller brødskive) 
 

 OK 

17-2022/23 Info om 
Natteravn 

Status fra Natteravnordning 
Anne Line Semb Lie informerer om status i Natteravnordningen. 

Natteravner sikter på å starte opp med vakter i mars. 
Vakter fra kl 19 til kl 23 med oppmøte på Rema 
Vi dekker områdene i vår skolekrets. 
Alle klasser skal stille med 6 vakter. Klassekontakter sender liste til 
Anne Line med navn, telefonnummer og mailadresse. 
Ta opp Natteravn ordningen på foreldremøte på våren for å informere 
om hva dette er. 



 
 

   
 

Bruke skole- sms for å nå alle foreldrene på våren  
Ungdommene vet ikke hva natteravn er – bør informere dem også 

18-2022/23 Trinn-innspill til 
materialskader 
 

 FAU deles i trinn og diskuterer: 
• Innspill til skissen for uteområdet 

• Demping av materialskader i skolen 

• Muligheter for skoledagsvariasjon som kan dempe 
materialskader  

 

 
Å investere i uteområdet på skolen  

• FAU Borgheim mener at forbedring av uteområdet vil kunne 
fremme positiv atferd og dempe materialskader, fordi 
elevene får noe å gjøre og ikke kun har lediggang i pausene.  

Materialskader: 

• FAU ønsker at lærere ringer med en gang det er utfordringer 
som ulmer. Ikke vent med å ringe. FAU er også positive til at 
klasser bruker spillerom, kommende gamingrom og 
musikkrom som elementer i skolevariasjon. Dette kan også 
dempe rastløsheten i skolehverdagen, og fremme mestring = 
dempe materialskader. 

 
FAU innspill til skisse for uteområdet på Borgheim fra Asplan Viek: 

• Viktig at elementene som planlegges ute har 
ungdomsskolepreg og ikke barneskolepreg 

• Selv om skolen skal brukes på ettermiddag av barnefamilier, 
så er primærgruppen ungdomsskoleelever.  

• Elevråd og SMU bør få reell innflytelse på prioritering av 
elementer i skolegården og utforming av området. 

 

 
Referat: Kari Anne Grytnes 8.des 2022 
 
 


